

Date: April 7, 2023

To: **All Bidders**
From: **International Development Law Organization, Headquarters Procurement Unit**
Subject: **RFQ_HQ_2023_054_Cleaning Services**

Clarifications Letter N. 2
Demande d'éclaircissements N. 2

Reference is made to IDLO RFQ_HQ_2023_054 issued on 20 March 2023, for **Cleaning Services** through the IDLO Tenders website.

*Concernant la demande de devis IDLO RFQ_HQ_2023_054 publiée le 20 mars 2023 sur le site Internet de l'IDLO et relative à des **services de nettoyage***

Please find hereunder the queries received and IDLO's response to them.

Nous vous prions de bien vouloir vous référer à la/aux questions reçue(s) et réponse(s) apportée(s) par l'IDLO.

Question 1.

What is the area of the office space to be cleaned? Could you share a description.

Question 1.

Quelle est la surface des locaux à entretenir ? Avez-vous un descriptif ?

Answer

The space to be cleaned consists of 4 offices located on the 2nd floor of the FIPOI building (23 av. de France) for a total area of about 95 sqm. The storage space to be used to store the cleaning materials is located on the 1st basement floor.

For further details, bidders are welcome to carry out a site inspection. Request for site inspection must be communicated in writing by email to geneva@idlo.int.

Réponse:

Il s'agit de 4 bureaux (locaux) situés au 2^{ème} étage du bâtiment de la FIPOI (23 av. de France). La superficie totale des locaux est d'environ 95 m². Le local pour entreposer le matériel de nettoyage est situé au 1^{er} sous-sol. Les soumissionnaires sont invités à effectuer une inspection du site pour de plus amples informations. Les demandes d'inspection des locaux doivent être communiquées par écrit et par e-mail à geneva@idlo.int.

We appreciate your continuous interest with IDLO and looking forward to receiving your valued offer.

Nous vous remercions de l'intérêt que vous portez à collaborer avec l'IDLO et restons dans l'attente de recevoir votre offre.

HROS Department
International Development Law Organization | IDLO